



## BULLETIN N° 2003-08

To: Fire Chiefs

Destinataires: Chefs des pompiers

From: John C. McLaughlin, Fire Marshal

Expéditeur : John C. McLaughlin, Prévôt des incendies

Date: August 11, 2003

Date : Le 11 août 2003

**RE: NB POWER**

**OBJET : D'ÉNERGIE NB**

Please be advised that the emergency phone number to contact NB Power is **1-800-442-4947**. This number should be used when requesting the power be disconnected at a fire scene or other emergency situations where NB Power personnel are required to attend. The calls placed on this line are recorded so that in case of a dispute or problem, all details of the call can be retrieved. If you have any questions on the above please contact our office at 453-2004

Je tiens à vous aviser que le numéro de téléphone d'Énergie NB en cas d'urgence est le **1 800 442-4947**. Il faut composer ce numéro pour demander de couper le courant au site d'un incendie ou dans d'autres situations où le personnel d'Énergie NB doit intervenir. Les appels faits sur cette ligne sont enregistrés afin que les détails de l'appel puissent être récupérés en cas de différend ou de problème. Si vous avez des questions à ce sujet, communiquez avec notre bureau au 453-2004.

Thank you,

Merci,

John C. McLaughlin  
Fire Marshal / Prévôt des incendies